



Service Bulletin

Fruit and vegetable preservation

Industry Division

Price: Canada, \$7.00, \$115.00 a year
 Other Countries, \$8.00, \$125.00 a year

Vol. 17, No. 9

**PACK OF PROCESSED PLUMS,
1988**

The total pack of canned plums in Canada in 1987 and 1988 is confidential, suppressed to meet the requirements of the Statistics Act.

The total pack of frozen plums in 1987 and 1988 is confidential. Fresh acquisitions are also confidential.

List of Processors Who Packed in 1988

Name Nom	Plant location Localisation de l'usine	STATISTICS CANADA STATISTIQUE CANADA
Maritimes Cobi Foods Inc.	Port Williams, N.S. - N.-E.	MAR 6 1989
Ontario E.D. Smith & Sons Ltd. Gerber (Canada) Inc.	Winona Niagara Falls	LIBRARY BIBLIOTHÈQUE
British Columbia - Colombie-Britannique Fraser Valley Foods (Div. of Pillsbury Canada)	Sardis and Haney	

Note: This publication comprises data collected from all known manufacturers.

For additional information, contact: Brian Preston, Industry Division, Statistics Canada, Ottawa, Ontario K1A 0T6 (613-951-3511).

Industry Division

March 1989

Published under the authority of the Minister of Regional Industrial Expansion and the Minister of State for Science and Technology. Extracts from this publication may be reproduced for individual use without permission provided the source is fully acknowledged. However, reproduction of this publication in whole or in part for purposes of resale or redistribution requires written permission from the Programs and Publishing Products Group, Acting Permissions Officer, Crown Copyright Administration, Canadian Government Publishing Centre, Ottawa, Canada K1A 0S9.

Bulletin de service

Conservation de fruits et de légumes

Division de l'Industrie

Prix: Canada, \$7.00, \$115.00 par année
 Autres pays, \$8.00, \$125.00 par année

Vol. 17, n° 9

**CONSERVES DE PRUNES CONDITIONNÉES,
1988**

Les conserves de prunes en boîtes au Canada en 1987 et 1988 sont confidentielles, supprimé en vertu des dispositions de la loi sur la statistique.

La quantité totale des conserves de prunes congelés en 1987 et 1988 est confidentielle. Les acquisitions de prunes fraîches sont aussi confidentielles.

Liste des sociétés de conditionnement en 1988

Name Nom	Plant location Localisation de l'usine	STATISTICS CANADA STATISTIQUE CANADA
Maritimes Cobi Foods Inc.	Port Williams, N.S. - N.-E.	MAR 6 1989
Ontario E.D. Smith & Sons Ltd. Gerber (Canada) Inc.	Winona Niagara Falls	LIBRARY BIBLIOTHÈQUE
British Columbia - Colombie-Britannique Fraser Valley Foods (Div. of Pillsbury Canada)	Sardis and Haney	

Note: Cette publication comprend les données de tous les manufacturiers connus à Statistique Canada.

Pour plus de renseignements, contactez: Cathy Read, Division de l'industrie, Statistique Canada, Ottawa, Ontario K1A 0T6 (613-951-3588).

Division de l'industrie

Mars 1989

Publication autorisée par le Ministre de l'Expansion industrielle régionale et le Ministre d'État, sciences et technologie. Le lecteur peut reproduire sans autorisation des extraits de cette publication à des fins d'utilisation personnelle à condition d'indiquer la source en entier. Toutefois, la reproduction de cette publication nécessite l'obtention au préalable d'une autorisation écrite du Groupe des programmes et produits d'édition, agent intermédiaire aux permissions, administration des droits d'auteur de la Couronne, Centre d'édition du gouvernement du Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9.

Statistics Canada Library
Bibliothèque Statistique Canada



1010042538

